
Vergadering Adviesraad sociaal domein Nieuwkoop 29-01-24 
Gemeentehuis Nieuwveen 09:30-12:00 
 
Aanwezig: 
Els K, Katy, Els S, Tineke, Jacinta, Rob, Nick, Henk, Jon, Joke, Koos, Bianca 
 
Afgemeld/afwezig: 
Marianne, Jolette 
 
 
Dit verslag is een samenvatting van de aandachtspunten, conclusies en actiepunten van 
de vergadering 
 
Opening en mededelingen         
 
Dit is Jon’s eerste vergadering als voorzitter. 
 
Els vertelt over de situatie van Marianne, er wordt besloten haar een bloemetje te sturen 
namens de adviesraad. 
 
Katy en Jolette gaan kijken naar de mogelijkheden voor een algemene training in huis 
voor de nieuwe leden van de ASD. Een deel van de adviesraad heeft zo’n cursus al 
gehad. 
 
Er is één wijziging voor de vergaderdatums van 2024, 3 juni is verplaatst naar 10 Juni in 
de avond, tijdstip: 19:00 – 21:30 uur. 
 
Rob is gekozen als vice-voorzitter, dit zal nog formeel worden gemaakt. 
 
Het voorstel rooster van aan en aftreden zal volgende vergadering besproken worden. Er 
moet meer spreiding georganiseerd worden in het vertrek van leden. 
De ASD bestaat uit maximaal 13 leden, inclusief voorzitter.  
Indien er ruimte vrijkomt, kan er contact worden opgenomen met Donja (zij heeft vorige 
vergadering aangegeven interesse te hebben). 
 
 
Notulen  04-12-23          
 
De notulen zijn besproken. 
Bij de aanwezigen zal Koos worden toegevoegd. 
Verder geen tekstuele of inhoudelijke opmerkingen of wijzigingen.  
 
 
WMO cliëntervaringsonderzoek         
 
Er zijn vragen over de status van het WMO cliëntervaringsonderzoek, uitgevoerd door JB 
Lorenz. Sinds de presentatie heeft de ASD geen bericht over de voortgang ontvangen. 
Vanuit ASD Kaag en Braassem zijn ontevreden berichten over hun ervaring hiermee. 
Katy geeft aan dat er in Nieuwkoop een vertraagde start is geweest, daarom wordt er pas 
in maart een rapportage verwacht. 
Het verschil met de andere gemeenten, is dat Nieuwkoop de bewoners vooraf heeft 
geïnformeerd over het onderzoek, door middel van brieven. Daardoor is de respons in 
onze gemeente relatief hoger, namelijk 8% (121 reacties o.b.v. 1600 brieven). 
Misschien zal er in maart weer een herinnering aan de mensen worden gestuurd. 
De contractduur van het onderzoek met JB Lorenz is 3 jaar. In geval van in gebreke 
blijven zijn er mogelijkheden voor het beëindigen van het contract en een eventuele 
nieuwe aanbesteding. Elk kwartaal is er een overleg, waarin de ontwikkelingen, 



afspraken en vooruitgang worden besproken. 
De lage respons is een bespreekpunt voor regionaal overleg. 
 
 
Begroting 2024           
 
Er is nog niet besloten welke datums het regionaal overleg van de adviesraden 
plaatsvind. Er zullen 3 of 4 vergaderingen komen, de volgende vergadering bespreken we 
wie wanneer meegaat. Het eerste overleg in maart zal Joke meegaan.  
 
De begroting voor de ASD is voor dit jaar hetzelfde als eerdere jaren, €10.000. Het 
grootste deel daarvan is gereserveerd voor de vrijwilligersvergoeding van €700 pp. De 
nieuw voorgestelde vergoeding is dus hoger dan begroot. Het is niet zeker of dit voor het 
huidige jaar nog kan worden aangepast. Het wordt wel meegenomen bij de begroting van 
volgend jaar.  
Om de vergoeding te kunnen verhogen, moet aan de raad worden gevraagd of dit uit de 
algemene uitkering kan worden gehaald, dat is een politieke keuze. 
Katy zal hier nog op terugkomen. 
 
 
Werkgroepen           
 
Er is besloten dat de werkgroepen waarvan een update is aangeleverd als eerste worden 
besproken. De onderwerpen zijn hierdoor inhoudelijk meer voorbereid, dit scherpt de 
discussie 
 
Medelanders 
Het is op dit moment niet helder wat de spreidingswet voor Nieuwkoop zal gaan 
betekenen. Men gaat uit van verdeling naar rato inwoners en rijkdom gemeente, en 
overleg en niet van dwang. 
Zodra statushouders werk hebben, vervalt hun vergoeding of uitkering. In de landelijke 
media was hierover verwarring ontstaan.  
 
GGZ 
Johnny Versteegh is al geruime tijd afwezig door ziekte. Er zijn zorgen over de 
beschikbaarheid van het inloopspreekuur. Katy zal bij Elly Loos informeren hoe dat nu 
geregeld is. 
 
In Uithoorn kunnen jongeren stage lopen bij het sociale domein van de gemeente, 
misschien doen ze dit ook in Alphen a/d Rijn of Kaag en Braassem. Eventueel is dit 
interessant voor Nieuwkoop. 
 
De eigen bijdrage voor WMO voorzieningen kan zorgen voor een toename van 
zwartwerken, vooral op het gebied van huishoudelijke ondersteuning. De eigen bijdrage 
was eerst voor iedereen gelijk, maar nu afhankelijk van inkomen en vermogen. De 
adviesraad zou hierover kunnen adviseren als dat in deze gemeente nodig blijkt. 
Tineke en Nick gaan dit onderwerp ook bespreken in hun volgende overleg met Freke. 
Henk kan hierbij aansluiten als de financiële kant besproken gaat worden. 
 
Jeugd 
In Nieuwkoop zijn inloopuurtjes voor de jeugd, dat loopt best goed. In Nieuwveen en Ter 
Aar is er ook behoefte aan zo’n inloop. Maar het kostenplaatje en gebrek aan FTE zijn 
een knelpunt. De ASD zou hierover een ongevraagd advies kunnen geven. 
Els en/of Joke gaan een adviesvoorstel schrijven, dat wij de volgende keer met elkaar 
kunnen vaststellen. Nick stuurt hiervoor het format aan Els en Joke. 
 
 



Siska van Halteren           
 
Siska van Halteren is procesregisseur zorg en veiligheid Nieuwkoop, deze functie bestaat 
pas een paar jaar. Zij is onderdeel van het sociaal team, wat bestaat uit professionals die 
zich bezighouden met ingewikkelde zaken. Siska houd zich bezig met 18+ en een andere 
collega voor 18-. 
 
Er is een kernteam, dat bestaat uit o.a. GGZ, GGD, Brijder verslavingszorg, wijkagenten, 
gemeente, Tom in de buurt, JGT, buurtcoach. 
Soms zijn er veel verschillende hulpverleners tegelijk met één casus bezig, waarbij 
tegenstrijdige adviezen of handelingen kunnen voorkomen, daarom is samenwerking 
belangrijk. Vanwege privacy mag niet alle informatie binnen het zorgteam worden 
gedeeld, maar wel of er over een bepaalde persoon een melding bekend is. Mogelijk gaat 
een nieuwe wet hierin verandering brengen. 
 
Meldpunt zorg en overlast is dossierbeheerder. Iedereen kan melding doen bij het 
meldpunt zorg en overlast, dat is een vorm van bemoeizorg, voor mensen die geen hulp 
willen, maar wel nodig hebben. Meldingen kunnen bijvoorbeeld komen van 
energiecoaches of via welzijnsbezoeken. Waarbij is gevraagd om eventuele zorgen te 
delen, wanneer zij die signaleren bij de mensen thuis. De melder wordt op procesniveau 
op de hoogte gehouden, niet op inhoud. Er zijn 100-120 aanmeldingen per jaar bij het 
zorgteam in de gemeente Nieuwkoop. 
 
Misschien kan hierover meer informatie worden gegeven in Nieuwkoop Nieuws. Zodat 
mensen weten waar zij zich bij zorgen kunnen melden.  
 
Een procesregisseur wordt betrokken bij complexe zaken met veel partijen. Er wordt 
gebruik gemaakt van een opschalingsmodel, een escalatieladder. Wanneer mogelijk, 
wordt er ook weer afgeschaald. Het is belangrijk om voor één gezin ook één plan te 
hebben, daarbij kunnen wel meerdere disciplines betrokken zijn.  
 
Als er ontwikkelingen zijn waar de ASD aan bij kan dragen, dan zal Siska dat laten 
weten. Het mailadres is zorgteam@nieuwkoop.nl. 
 


